

URC-956一款组合万能遥控器

产品名称	URC-956一款组合万能遥控器
公司名称	郑州瑞科电子有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	郑州高新技术开发区冬青街10号银发工业园
联系电话	86 371 67982688-8011 13703848949

产品详情

适用设备	TV,DVD,AUDIO,CABLE, 电池	AAA*2	
	VIDEO		
品牌	丽捷	传输距离	大于8 (m)

urc-956是一款组合型万能遥控器 推荐使用地区: 美,日,台地区 适用设备: tv,dvd,audio,cable,video
内置大容量遥控器代码库;适用广泛 具有手动设置及自动搜索双重适用机型设定模式
外观大方,带工作指示灯,操作简单 塑壳采用abs材料制造,最多包容56键 尺寸(mm):
52(宽)x190(长)x22.4(高) 电池类型: aaax2 遥控距离:大于8米

urc-956 is a universal remote controller suitable for : america,japan,taiwan areas suitable for:
tv,dvd,audio,cable,video large capacity of codes for remote controllers of family facilities inside several kinds
(suitable for setting modes for family facilities) of automatic and manual setting modes beautiful appearance, with
working indicator to make the operation simple and convenient maximum 56 keys and abs plastic shell size
(wxlxh):52x190x22.4mm battery type: aaax2 operating distance: up to 8 meters